

Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres

Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

ANUNCIO

CONCURSO DECORACIÓN PASOS SUBTERRÁNEOS NII

BDNS (Identif.): 419383

TÍTULO CONVOCATORIA: CONCURSO DECORACIÓN PASOS SUBTERRÁNEOS DE LA N-II

Bases reguladoras: Bases Reguladoras para la concesión de premios del Ayuntamiento de Sant Andreu de Llavaneres para concursos de actividades y/o proyectos culturales, juveniles, sociales y deportivos, aprobada por la Junta de Gobierno Local el 4 de abril de 2017 y publicada en el Boletín Oficial de la Provincia el 21 de abril.

Objeto: Cumplir una de las acciones del presupuesto participativo 2018 mediante la convocatoria de un concurso para promover la actividad económica y la promoción turística de Sant Andreu de Llavaneres a través de la creación de un punto de visita de carácter cultural mediante la decoración de los pasos subterráneos del paseo marítimo de Sant Andreu de Llavaneres. Se promoverá que puedan participar pintores, decoradores, grafiteros y artistas locales y/o comarcales de diferentes modalidades y que la decoración se escoja por votación popular, de forma que acaben siendo atractivos para el turismo cultural porque cada uno esté decorado por un artista diferente.

Aplicación presupuestaria: 430 48966

Importe máximo convocatoria: 5.600,00 euros.

Procedimiento de concesión: concurrencia competitiva.

Participantes: Cualquier empresa o empresario individual (autónomo) que quiera participar y reúna los requisitos específicos de la categoría de participación a la cual se inscribe. El concurso se dirige principalmente a profesionales pintores, decoradores y artistas que vivan en Sant Andreu de Llavaneres o en algún municipio de la comarca del Maresme.

El participante tendrá que encontrarse al corriente del cumplimiento de las obligaciones tributarias y con la Seguridad Social impuestas por las disposiciones vigentes y no tener ninguna deuda con el Ayuntamiento de Sant Andreu de Llavaneres.

Categorías de participación y premios: El conjunto de los premios es de 5.600,00 euros y cada participante puede decidir optar al premio entero, a una o a diversas partes. Los premios son:

Premio PASO 1: Dotado con 1.499,00 euros. Para la decoración del paso subterráneo indicado en el plano adjunto como paso 1 o paso subterráneo carretera N-II incorporación sentido Girona.

Premio PASO 2: Dotado con 1.500,00 euros. Para la decoración del paso subterráneo indicado en el plano adjunto como paso 2 o paso subterráneo carretera N-II acceso al pueblo viniendo de Barcelona.

Premio PASO 3: Dotado con un total de 2.601 euros que se desglosa en 9 túneles (túnel 3.1 a 3.9), a razón de 289,00 euros de premio por túnel. Se podrá concursar en los túneles que se deseé, con una decoración igual o variada, y sin que sea necesario presentarse a todos. En el caso de optar al premio del paso 3 se puede optar a uno o más túneles pero siempre que sean correlativos en su numeración.

Cada solicitud de participación implica la presentación de la memoria explicativa del proyecto a realizar y las imágenes del fotomontaje o similar y, si resulta ganadora, incluye necesariamente la preparación del túnel o paso y de la propuesta para su ejecución, el material (utensilios y pinturas) y la escalera o bastida, en el caso que sean necesarias, así como todo el material y personal necesario, con los seguros que correspondan y cumpliendo la normativa en riesgos laborales, para que la propuesta ganadora quede plasmada en el paso o túnel correspondiente. La propuesta y plasmación posterior en la decoración en el paso o túnel puede incluir, en un lateral o en el pie, la firma o identificación del autor/a.

Las propuestas tienen que ser originales e inéditas. No se admitirán trabajos con contenidos políticos, irreverentes, obscenos, xenófobos, infantiles, violentos o de cualquier otro tipo que atenten contra la dignidad de las personas.

Plazo de solicitud y/o inscripciones: Se tramitarán en la Oficina de Atención al Ciudadano del Ayuntamiento de Sant Andreu de Llavaneres (plaça de la Vila, 1) o a través del web municipal www.ajllavaneres.cat, desde el día siguiente de la publicación de la convocatoria hasta el 16 de

Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres

Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

noviembre de 2018 a las 14h. Junto con la inscripción, se tendrá que aportar una memoria por escrito detallando las características de la propuesta y 2 imágenes (fotomontaje o similar), con diferentes perspectivas, de cada propuesta que entra a concurso para que se pueda publicar en la web municipal para su votación por parte de la ciudadanía. Las imágenes han de ser en formato jpg, medida 1MB y resolución 96 pdi. Se han de presentar en un dispositivo de almacenaje o enviarlas por correo electrónico a promocio@ajllavaneres.cat antes de las 14h del 16 de noviembre de 2018.

Órgano de resolución y forma de pago: Se abrirá un proceso participativo consistente en una votación popular en línea entre los ciudadanos y ciudadanas de Sant Andreu de Llavaneres. Para participar hará falta estar empadronado en el municipio en el momento de laertura de la fase de votación y ser mayor de 16 años. Los premios se otorgarán a aquellos proyectos que obtengan una mayor puntuación en dicha votación.

Se formará un jurado formado por técnicos municipales y personas relacionadas con el mundo del arte de Sant Andreu de Llavaneres que actuará como órgano de resolución ante situaciones de empate o falta de votos en alguno de los premios. El jurado emitirá el veredicto, que se hará público el jueves 29 de noviembre de 2018, a las 15 h, vía web municipal. Los túneles se decorarán todos a la vez el lunes 17 de diciembre de 2018, desde las 10 hasta las 19 horas o por partes entre los días 17 y 18 de diciembre si la regulación adecuada del tránsito así lo exige. En caso que la situación meteorológica inhabilite la actuación, se propondrá una fecha cercana a dichos días.

El jurado se reserva la facultad de resolver cualquier aspecto no previsto en esta convocatoria y especialmente a declarar desierto alguno de los premios. El veredicto será inapelable.

Vista la resolución del jurado, la Junta de Gobierno Local aprobará el gasto correspondiente a favor del/los ganador/es y se hará efectiva a partir del jueves 20 de diciembre, una vez ejecutados los proyectos y pintados los túneles.

Para el pago del premio, se tendrá que facilitar al Ayuntamiento un número de cuenta. Se puede hacer en persona o por correo electrónico a promocio@ajllavaneres.cat.

Baremos: Los criterios de valoración del jurado, en caso que haga falta, serán:

1. La calidad artística.
2. La originalidad.
3. La proximidad.
4. La vinculación de la propuesta con Llavaneres.
5. La representación de los rasgos diferenciales y representativos de Sant Andreu de Llavaneres.

Estos criterios también se podrán publicar en la web para que los ciudadanos y ciudadanas los puedan tener en cuenta para emitir su voto.

Régimen Jurídico, Publicidad y Fiscalidad: Los premios otorgados mediante esta convocatoria quedan sujetos a la Ley General de Subvenciones 38/2003, de 17 de noviembre, y a la normativa que la desarrolla y en su cumplimiento, los otorgamientos serán debidamente informados a la Base de Datos Nacional de Subvenciones y quedan sujetos al régimen fiscal vigente en el momento de su otorgamiento.

En virtud de la Ley de Propiedad Intelectual las creaciones resultantes serán obras situadas en la vía pública y como tales el Ayuntamiento se reserva el derecho de conservar adecuadamente la obra o eliminarla de la vía pública por razones de interés público. Entendiendo por tanto que hay cesión de la obra premiada, el importe del premio será considerando un rendimiento del trabajo o bien un rendimiento de actividad económica, según proceda, y en todo caso le será aplicable una retención del 15%.

La participación en este concurso implica la aceptación de las bases y del régimen jurídico aplicable.

Sant Andreu de Llavaneres, 25 de septiembre de 2018
El alcalde, Joan Mora i Buch

Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres

Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

ANUNCI

CONCURS DECORACIÓ PASSOS SUBTERRANIS NII

BDNS (Identif.): 419383

TÍTOL CONVOCATÒRIA: CONCURS DECORACIÓ PASSOS SUBTERRANIS DE L'N-II

Bases reguladores: Bases Reguladores per a la concessió de premis de l'Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres per a concursos d'activitats i/o projectes cultural, juvenils, socials i esportius, aprovada per la Junta de Govern Local el 4 d'abril de 2017 i publicada al Butlletí Oficial de la Província el 21 d'abril.

Objecte: Donar compliment a una de les accions del pressupost participatiu 2018 mitjançant la convocatòria d'un concurs per promoure l'activitat econòmica i la promoció turística de Sant Andreu de Llavaneres a través de la creació d'un punt de visita de caràcter cultural mitjançant la decoració dels passos subterrànies del passeig marítim de Sant Andreu de Llavaneres. Es promourà que hi puguin participar pintors, decoradors, graffitis i artistes locals i/o comarcals de diferents modalitats i que la decoració s'esulti per votació popular, de forma que acabin sent atractius per al turisme cultural perquè cadascun estigui decorat per un artista diferent.

Aplicació pressupostària: 430 48966

Import màxim convocatòria: 5.600,00 euros.

Procediment de concessió: concorrència competitiva.

Participants: Qualsevol empresa o empresari individual (autònom) que vulgui participar i reuneixi els requisits específics de la categoria de participació a la qual s'inscriu. El concurs s'adreça principalment a professionals pintors, decoradors i artistes que visquin a Sant Andreu de Llavaneres o a algun municipi de la comarca del Maresme.

El participant s'haurà de trobar al corrent del compliment de les obligacions tributàries i amb la Seguretat Social imposades per les disposicions vigents i no tenir cap deute amb l'Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres.

CATEGORIES DE PARTICIPACIÓ I PREMIS: El conjunt dels premis és de 5.600,00 euros i cada participant pot decidir optar al premi sencer, a una o a diverses parts. Els premis són:

Premi PAS 1: Dotat amb 1.499,00 euros. Per a la decoració del pas soterrani indicat al plànol adjunt com a pas 1 o pas soterrani carretera N-II incorporació sentit Girona.

Premi PAS 2: Dotat amb 1.500,00 euros. Per a la decoració del pas soterrani indicat al plànol adjunt com a pas 2 o pas soterrani carretera N-II accés al poble venint de Barcelona.

Premi PAS 3: Dotat amb un total de 2.601 euros que es desglossa en 9 túnels (túnel 3.1 a 3.9), a raó de 289,00 euros de premi per túnel. Es podrà concursar en els túnels que es desitgi, amb una decoració igual o variada, i sense que sigui necessari presentar-se a tots. En el cas d'optar al premi del pas 3 es pot optar a un o més túnels però sempre que siguin correlatius en la seva numeració.

Cada sol·licitud de participació implica la presentació de la memòria explicativa del projecte a realitzar i les imatges del fotomuntatge o similar i, si resulta guanyadora, inclou necessàriament la preparació del túnel o pas i de la proposta per a la seva execució, el material (estris i pintures) i l'escala o bastida, en el cas que siguin necessàries, així com tot el material i personal necessari, amb les assegurances que corresponguen i complint la normativa en riscos laborals, per tal que la proposta guanyadora quedi plasmada al pas o túnel corresponent. La proposta i la seva plasmació posterior en la decoració al pas o túnel pot incloure, en un lateral o al peu, la signatura o identificació de l'autor/a.

Les propostes hauran de ser originals i inèdites. No s'admetran treballs amb continguts polítics, irreverents, obscens, xenòfobs, infantils, violents o de qualsevol altre tipus que atempti contra la dignitat de les persones.

TERMINI DE SOL·LICITUD I/O INSCRIPCIONS: Es tramitaran a l'Oficina d'Atenció al Ciutadà de l'Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres (plaça de la Vila, 1) o a través del web municipal www.ajllavaneres.cat, des de l'endemà de la publicació de la convocatòria fins al 16 de novembre de 2018 a les 14h. Juntament amb la inscripció, caldrà aportar una memòria per escrit detallant les característiques de la proposta i 2 imatges

Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres

Extracto de la convocatoria registrado en la Base de Datos Nacional de Subvenciones

(fotomuntatge o similar), amb diferents perspectives, de cada proposta que entra a concurs per tal que es puguin publicar al web municipal per a la seva votació per part de la ciutadania. Les imatges han de ser en format jpg, mida 1MB i resolució 96 pdi. S'han de presentar en un dispositiu d'emmagatzematge o enviar-les per correu electrònic a promocio@ajllavaneres.cat abans de les 14h del 16 de novembre de 2018.

Òrgan de resolució i forma de pagament: S'obrirà un procés participatiu consistent en una votació popular en línia entre els ciutadans i ciutadanes de Sant Andreu de Llavaneres. Per participar-hi caldrà estar empadronat al municipi en el moment de l'obertura de la fase de votació i ser major de 16 anys. Els premis s'atorgaran a aquells projectes que obtinguin una major puntuació en la votació esmentada.

Es formarà un jurat format per tècnics municipals i persones relacionades amb el món de l'art de Sant Andreu de Llavaneres que actuarà com a òrgan de resolució davant de situacions d'empat o manca de vots en algun dels premis. El jurat emetrà el veredicte, que es farà públic el dijous 29 de novembre de 2018, a les 15 h, via web municipal. Els túnels es decoraran tots alhora el dilluns 17 de desembre de 2018, des de les 10 fins a les 19 hores o per parts entre els dies 17 i 18 de desembre si la regulació adequada del trànsit així ho exigeix. En cas que la situació meteorològica inhabiliti l'actuació, es proposarà una data propera als dies esmentats.

El jurat es reserva la facultat de resoldre qualsevol aspecte no previst en aquesta convocatòria i especialment a declarar desert algun dels premis. El seu veredicte serà inapel·lable.

Vista la resolució del jurat, la Junta de Govern Local aprovarà la despesa corresponent a favor del/s guanyador/s i es farà efectiva a partir del dijous 20 de desembre, una vegada executats els projectes i pintats els túnels.

Per al pagament del premi, caldrà facilitar a l'Ajuntament un número de compte. Es pot fer en persona o per correu electrònic a promocio@ajllavaneres.cat.

Barems: Els criteris de valoració del jurat, en cas que calgui, seran:

1. La qualitat artística.
2. L'originalitat.
3. La proximitat .
4. La vinculació de la proposta amb Llavaneres.
5. La representació dels trets diferencials i representatius de Sant Andreu de Llavaneres.

Aquests criteris també es podran publicar al web per tal que els ciutadans i ciutadanes els puguin tenir en compte per emetre el seu vot.

Règim Jurídic, Publicitat i Fiscalitat: Els premis atorgats mitjançant aquesta convocatòria resten sotmesos a la Llei General de Subvencions 38/2003, de 17 de novembre, i a la normativa que la desenvolupa i en el seu compliment, els atorgaments seran degudament informats a la Base de Dades Nacional de Subvencions i resten sotmesos al règim fiscal vigent en el moment del seu atorgament.

En virtut de la Llei de Propietat Intel·lectual les creacions resultants seran obres situades a la via pública i com a tals l'Ajuntament es reserva el dret de conservar adequadament l'obra o eliminar-la de la via pública per raons d'interès públic. Entenent per tant que hi ha cessió de l'obra premiada, l'import del premi serà considerant un rendiment del treball o bé un rendiment d'activitat econòmica, segons s'escaigui, i en tot cas li serà aplicable una retenció del 15%.

La participació en aquest concurs implica l'acceptació de les bases i del règim jurídic aplicable.

Sant Andreu de Llavaneres, 25 de setembre de 2018
L'alcalde, Joan Mora i Buch